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“Déu t’estima! L’anunci més gran als
joves”, ha estat el tema deles 55
Jornades de Qüestions Pastorals de



Castelldaura, celebrades els dies 21 i
22 de gener, a les quals va participar 
el professor d’antropologia
teològica de la Universitat de
Navarra Lluc Buch, amb la
ponència “La vocació, el regal
d’una història d’amor”. Aquest
professor assegura: “Anunciar que
per a Déu cadascú és important obre
uns horitzons vitals, decisius per als
joves”.

Els joves ara estan menys oberts al
missatge evangèlic?

El papa Francesc ha repetit sovint
als joves: “No us deixeu robar
l’esperança!”. Potser és aquest el
veritable problema. Al cap i a la fi,
què és un ésser humà —i molt
especialment un jove— sense futur?
Molts joves no miren el futur amb
esperança sinó amb temor i, per això,
s’estimen més viure el present sense
cap perspectiva. Per revertir la
situació, hauríem de retornar-los la



confiança en ells mateixos; en el
sentit de la vida, de la bellesa, de la
humanitat…; una confiança que es
fonamenta en el fet que Déu ha
cregut en nosaltres.

Per què els costa creure que Déu
ens estima?

Els joves estan disposats a creure allò
que veuen i no tant en allò que els
diuen. Creuen en l’amor que poden
experimentar, encara que sigui una
vivència tan pobre com un like a 
Instagram. Avui es fa més vertadera
que mai la paraula del Senyor:
“Estimeu-vos els uns als altres com jo
us he estimat… en això coneixeran
que sou els meus deixebles”.

Per què hem de ser optimistes?

I per què no? Hi ha un moment
fonamental en la història de la
humanitat, que és la mort de Crist a
la creu. Molts autors espirituals han
dit que allà el Fill de Déu va patir una



terrible temptació: “Això que estàs
fent no servirà per a res. Mira com et
traeixen… Baixa de la creu, deixa-ho
córrer”. I Jesús va romandre-hi fins
al final. Va creure que valia la pena
donar la vida per mi. Si Ell tenia
aquesta confiança, per què no l’hem
de tenir nosaltres?
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